
缝纫机，绷缝机,工业缝纫机,W500-01,工本,

产品名称 缝纫机，绷缝机,工业缝纫机,W500-01,工本,

公司名称 上海工本缝纫机有限公司

价格 .00/个

规格参数 种类:缝纫机
用途:缝纫设备
自动化程度:全自动

公司地址 上海市金山区朱泾镇蒋泾7025－175室

联系电话 86 0576 88176771 13857696928

产品详情

种类 缝纫机 用途 缝纫设备
自动化程度 全自动 适用厚度范围 =
线迹类型 绷缝机 品牌 =
型号 = 适用场所 工厂用
作用对象 = 驱动形式 -
针数 - 线数 -
机头数 - 外形尺寸（长*宽*高） -（mm）
整机重量 -（Kg） 产品别名 衣车

我公司是一家集科研开发、生产制造、经营销售为一体的生产型企业,公司以其高速的发展、卓越的品质
及完善的服务，在行业内享有一定的知名度，并受广大国内外客户的青睐。 公司自创建以来，本着“专
业、专心、专注”的态度，“求实、求精、求新”的理念，不断完善产品品质，加大新产品研发力度，
保证了企业持续、快速、健康的发展。 公司主要生产各种绷缝机、包缝机、高速曲折缝、特种机等全套
缝制设备，极其箱包带,松紧带和箱包布等多种纺织类产品.目前。产品在国内已占有一定的市场份额，并
远销欧盟等发达国家及发展中国家。 “工本”期待与海内外的朋友携手，共创辉煌，实现双赢。our
company is a collection scientific research development, the manufacturing, the management sale is a body"s
production configuration enterprise, the company by its high speed development, the remarkable quality and the
consummation service, enjoys certain popularity in the profession, and general domestic and foreign customer
favor.corporation since has founded, in line with “specialized, is wholly-absorbed, is dedicated” the manner,
“strives for realism, the refinement, strives for newly” the idea, the perfect product quality, increases the new
product research and development dynamics unceasingly, has guaranteed the enterprise continually, fast, the health
development.corporation mainly produces each kind to stretch the seam machine, the overstitching machine, the
high speed tune creasing, special machine and so on complete sets to sew the equipment, extremely box bandage,
rubber band and box packing sheet and so on many kinds of spinning and weaving class products. at present. the
product in domestic held certain market share, and sells in distant markets european union and so on developed
country and the developing country.“the cost” the anticipation and everywhere friends hand in hand, create
magnificently, realizes win-win.



电话： 86 0576 88176771移动电话： 13857696928传真： 86 0576 88176838地址： 中国 上海市
金山区朱泾镇蒋泾7025-175室公司主页：http://www.gongben-sewing.cnhttp://gongben520.cn.alibaba.com
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